
KS Trg osvoboditve
Bomo letos zmogli plačevati stanarine? - Na tretji seji sveta

skupnosti stanovalcev in komisije za gospodarstvo in stanovanjska
vprašanja so delegati posebej opozorili, da se bodo stanarine v letu
1985 povišale za več odstotkov, kot je to uradno predvideno. Kot
vemo, so se letos stanarine povišale že za 35%, temu pa bo sledilo
tako imenovano uskaljevanje. Če bodo poleg tega ob določanju
višine stanarin upoštevali vrednosti stanovanj po novem točkovnem
sistemu (v Stanovanjskem podjetju Ljubljana bodo potrebne analize
končali v marcu), v katerem so v stanovanjsko površino všteti tudi
balkoni, bodo v tem letu stanarine precej višje, kot so predvidevali.

_ Organi KS niso bili seznanjeni z odprtjem lokala Štajerski hram -
Člani sveta KS se tudi ob upoštevanju najbolj razumnega izkorišča-
nja delovnega časa zaposlenih (kot navaja Trgovska delovna organi-
zacija Potrošnik) ne morejo strinjati, da je Štajerski hram na VVolfovi
14 ob nedeljah in praznikih zaprt. Člani sveta KS menijo, da je na
Trgu osvoboditve vedno veliko obiskovalcev, še posebno ob dejstvu,
da je ta trg posta! nekakšno postajališče za avtobuse s turisti,
prehodnimi obiskovalci in organiziranimi izletniki predvsem ob
sobotah, nedeljah in praznikih. Zaradi tega potrebuje Trg osvobodi-
tve gostinski obrat, ki bi bil odprt prav v teh dneh in ne glede na letni
čas. Poleg tega se člani sveta KS ne strinjajo z določilom v lokalu
Štajerski hram, da pol ure pred koncem poslovnega časa prenehajo
s postrežbo, kar prav gotovo ne prispeva k dobri ponudbi na tem
območju. To mnenje sveta KS naj bi uskladili v kolektivu Trgovska
delovna organizacija Potrošnik kot tudi s pristojnimi občinskimi
upravnimi organi.

• • •

Predlog programa dela predsedstva KK SZDL - Predlog pro-
grama za prvo polovico letošnjega leta so načrtovali v skladu s
programskimi izhodišči zadnje konference in pri tem niso upoštevali
nalog, ki so jih že opravili v prvih dveh mesecih tega leta (pogovor o
aktualnih problemih delovanja KS, varstvo otrok v času počitnic,
zbiranje predlogov za srebrna in bronasta priznanja OF).

Pri načrtovanju nalog akcijskega programa za prvo šestmesečje so
upoštevali stopnjo tekoče problematike in možnosti izvedbe. Ožje
predsedstvo KK SZDL želi, da bodo naloge točno določene in stro-
kovno opredeljene z imeni nosilcev posameznih zadolžitev. Do
naslednje seje bodo pripravili predlbg za izvedbo temeljite javne
razprave o planskih dokumentih KS za obdobje 1986-1990,
pospešili bodo priprave na volitve za leto 1986 in predlagali ustrezno
popolnitev komisije za kadrovska vprašanja. Pripravili bodo dodatne
predloge za organiziranje mladine v KS in vzpodbudili delovanje
društva prijateljev mladine ter ponovno izvedli akcije organiziranja
hišne samouprave. Poleg tekočih nalog v okviru programa OK SZDL
Ljubljana Center imajo v načrtu tudi dodelavo dokumentov SLO in
DS, vseh družbenopolitičnih in družbenih organizacij ter društev v
okviru KK SZDL.

• • *

Ribja restavracija bo, vendar z zamudo - Na 23. redni seji sveta
KS so med drugim ugotovili, da mora svet stanovalcev v najkrajšem
času obravnavati položaj, ki je nastal ob oddaji poslovnega prostora
v stavbi Breg 8. Nujno morajo namreč razrešiti vprašanje, kje bodo
stanovalci omenjene stavbe pridobili nadomestne drvarnice. Dokler
to vprašanje ne bo ustrezno rešeno, ne morejo oddati tega poslov-
nega prostora, ki je namenjen ribji restavraciji.

• • •

Tudi za hidrante v parku Zvezda bodo moralf skrbeti krajani -
Mestni vodovod Ljubljana in Gasilska brigada Ljubljana sta poslali
krajevni skupnosti dopis, v katerem med drugim piše:

»Odlok o zimski službi na območju Ijubljanskih občin (Ur. list SRS
št. 32/84) z dne 26.10.1984 je zavezal izvajalce zimske službe, da se
medsebojno dogovorijo in organizirajo tako, da ne bo zmanjšana
požarna varnost tudi v zimskih pogojih. Posebej v 8. členu zavezuje
uporabnike objektov, skupnosti stanovalcev in lastnike, organizacije
združenega dela ter samoupravne interesne skupnosti, da odstranju-
jejo sneg in led s hidrantov, požiralnikov dostopnih poti in drugih
površin, pomembnih za intervencijo ob sodelovanju drugih izvajal-
cev. Učinkovito in stalno čiščenje požarnovarnostnih naprav je
možno zagotoviti le, če bodo neposredni porabniki stalno skrbeli
zanje v interesu njihove lastne požarne varnosti. V ta namen vam
pošiljamo načrt požarnih hidrantov v vaši KS z namenom, da v
sodelovanju z gasilskimi društvi razdelite in obvestite vse uporab-
nike o njihovi zadolžitvi, pri čemer smo pripravljeni kar najbolj
sodelovati. Pri vseh hidrantih je treba skrbeti za sledeče:

- da ni na njih kup snega, ledu
- da ni na njih parkiranih vozil, kontejnerjev za smeti in drugih

materialov za odvoz ;
- da je obveščen Mestni vodovod o morebitni okvari ali poškodbi

hidranta.«
Svet KS je obravnaval informacijo o vzdrževanju hidrantov na

območju KS. Gasilska enota pri štabu CZ KS Trg osvoboditve naj bo
točno seznanjena z načrtom hidrantnega omrežja v KS. Vendar se
svet KS sprašuje, ali ni naravnost smešno dejstvo, da bodo morali
krajani skrbeti za to, da občani ne bodo parkirali svojih vozil nad
hidranti, da bodo sami kontroliraii, ali so hidranti pokvarjeni ali ne,
da bodo ob sneženju skrbeli za čiščenje hidrantov, čeprav hidranti
ne stojijo na ali ob njihovem funkcionalnem zemljišču, kot je recimo
park Zvezda.


